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Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

 

P R O T O K Ó Ł  NR 95.2023 

 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna  

w dniu 13 czerwca 2023 roku 

 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

4. Zapoznanie z petycją, z dnia 23 maja 2023 r., dotyczącą adaptacji wzgórza w Grodzisku       

wielką atrakcją widokową. 

5. Opracowanie stanowiska Komisji w sprawie petycji dotyczącej adaptacji wzgórza                     

w Grodzisku wielką atrakcją widokową. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna               

Pan Sebastian Łagoda: 

Otworzył posiedzenie Komisji oraz powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu.  

Lista obecności członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna 

w dniu 13 czerwca 2023 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna               

Pan Sebastian Łagoda: 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

4. Zapoznanie z petycją, z dnia 23 maja 2023 r., dotyczącą adaptacji wzgórza w Grodzisku       

wielką atrakcją widokową. 

5. Opracowanie stanowiska Komisji w sprawie petycji dotyczącej adaptacji wzgórza                     

w Grodzisku wielką atrakcją widokową. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

Uwag nie wniesiono - Komisja pracuje, wg przedstawionego porządku obrad.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                   

Pan Sebastian Łagoda: 

Zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem protokołu wspólnego posiedzenia komisji.  

W głosowaniu udział wzięło 5 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4. Zapoznanie z petycją, z dnia 23 maja 2023 r., dotyczącą adaptacji wzgórza                           

w Grodzisku  wielką atrakcją widokową. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                

Pan Sebastian Łagoda: 

Wspomniał, że prosił, by członkowie Komisji przed posiedzeniem zapoznali się                                          

z treścią przedmiotowej petycji, która jest dosyć obszerna. 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Powiedziała, że petycja sama w sobie jest dobrym pomysłem. Jednak w sytuacji, kiedy                      

na terenie Gminy mamy jedną (stosunkowo nową) wieżę widokową, na budowę, której 

ponieśliśmy spore nakłady finansowe, nie widzi uzasadnienia tej petycji. Zasygnalizowała,                 

że są bardziej potrzebne wydatki niż budowa drugiej wieży.        

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Zgodził się z tym o czym mówiła Pani Radna Renata Helińska, tym bardziej, że odległość 

między jedną wieżą a drugą w linii prostej wynosiłaby około 5 km. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak:   

Powiedział, że podziwia Wnioskodawcę za działalności turystyczną. Jego intencje są jak 

najlepsze, ale nie możemy budować kolejnej wieży.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Stwierdził, że pomysł jest przyszłościowy, jak lasy zasłonią widok z wieży „Jagoda 2” albo              

jak upłynie okres jej trwałości, można wziąć go pod uwagę.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                

Pan Sebastian Łagoda: 

Przyznał rację. Powiedział, że w takiej sytuacji można byłoby aspirować nad zmianą lokalizacji 

i wybudować nową wieżę.  

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Oznajmiła, że wnoszący petycję, może poszukać stowarzyszeń, które zechcą taką inwestycję 

zrealizować, niekoniecznie Gmina musi być tym podmiotem.  

Dodała, że żyjemy w dobie niepewnych czasów i powinniśmy się koncentrować na innych 

wydatkach, np. na rzeczach, których nie mamy, a nie powielać to co już jest.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak:   

Zwrócił uwagę, że autor petycji na podstawie swojego wieloletniego doświadczenia twierdzi, 

że widok ze wzgórza w Grodzisku byłby najlepszym widokiem w całej Wielkopolsce.  

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Powiedziała, że to jest zacna uwaga. Szkoda, że wcześniej nie dotarła do niego informacja                         

o planach budowy wieży „Jagoda 2” i wtedy się nie zgłosił – to nie jest odległy czas,                      

widać, że ten Pan takie wieże obserwuje i jest też ich inicjatorem.   

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                

Pan Sebastian Łagoda: 

Reasumując – stwierdził, że uznaje tę petycję za nieuzasadnioną, ponieważ ta inicjatywa jest                    

za droga i za późno zgłoszona.  

Ad. 5. Opracowanie stanowiska Komisji w sprawie petycji dotyczącej adaptacji wzgórza 

Grodzisku wielką atrakcją widokową. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna              

Pan Sebastian Łagoda: 
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Przedstawił opracowane stanowisko – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji proponuje uznać 

petycję w sprawie budowy wieży widokowej na wzgórzu o wysokości 145 m n.p.m.                          

w Grodzisku za nieuzasadnioną.  

Uzasadnienie: Komisja zapoznała się z petycją wniesioną w formie pisemnej w sprawie 

budowy wieży widokowej na wzgórzu o wysokości 145 m n.p.m. w Grodzisku. Wnoszący 

petycję uzasadniając ją stwierdził, że lokalizacja wieży widokowej na wzgórzu w Grodzisku 

jest znacznie lepsza od lokalizacji istniejącej na terenie Gminy wieży widokowej „Jagoda 2”. 

Jego zdaniem w celu podniesienia atrakcyjności turystycznej i promocji Gminy Osieczna 

powinno się wybudować jeszcze jedną wieżę widokową na wzgórzu w Grodzisku. Komisja  

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna przyznaje, że wzgórze                                 

w Grodzisku jest jednym z piękniejszych miejsc w Gminie Osieczna. Na budowę wieży 

widokowej „Jagoda 2” wydatkowano z budżetu Gminy Osieczna kwotę 728.497,67 zł. Podobną 

lub większą kwotę należałoby wydać na budowę wieży widokowej w Grodzisku.  Zamierzenia 

inwestycyjne Gminy Osieczna w roku bieżącym i na lata następne nie przewidują realizacji 

inwestycji polegającej na wybudowaniu wieży widokowej na wzgórzu w Grodzisku.                                  

Z uwagi na powyższe w opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie uznaje się petycji 

wniesionej w sprawie budowy wieży widokowej na wzgórzu o wysokości 145 m n.p.m.                         

w Grodzisku za uzasadnioną. 

Przewodniczący zapytał członków, czy zgadzają się z takim stanowiskiem i jego 

uzasadnieniem.  

W głosowaniu udział wzięło 5 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższe stanowisko.   

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia                        

13 czerwca 2023 r. w sprawie petycji z dnia 23 maja 2023 r. dotyczącej budowy wieży 

widokowej na wzgórzu o wysokości 145 m n.p.m. w Grodzisku stanowi załącznik                                            

nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad. 6. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna 

Pan Sebastian Łagoda: 

Zaprosił do dyskusji. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak:   

Powiedział, że mieszkańcy Wojnowic oczekują na rozpoczęcie budowy drogi Wojnowice-

Zgliniec. Inwestycja miała ruszyć w czerwcu, a na razie nic się nie dzieje.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Odpowiedział, że termin realizacji tego zadania jest do końca listopada.   

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna 

Pan Sebastian Łagoda: 

Podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu Komisji i zakończył obrady.  

 

 

 

        Protokołowała                                                                         Przewodniczący  

        Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

      Marta Skorupka                                                                      Sebastian Łagoda 

 


